

NOTULEN MEDEZEGGENSCHAPSRAAD OBS PWA

8 juni 2021 / Locatie Donge

Afwezig

Aanwezig

Oudergeleding (OG) Janine Goedegebuur (JG)
Jeannine den Hollander (JDH)
Michel Koenen (MK)
Maarten Kramer (MKR)

Personeelsgeleding (PG) Roos Stout (RS)
Annefleur Kwakernaak (AK)
Agnes Redert (AR)
Stephan Paterno (SP)

Directie Sandra Hunnego (SH)

OPENING & VASTSTELLEN AGENDA

RS opent vergadering 19:30u.

MEDEDELINGEN

RS meldt bij aanvang dat ze volgend jaar niet meer werkzaam zal zijn op PWA, heeft een nieuwe uitdaging gevonden op een school in Capelle aan den IJssel. Team is inmiddels op de hoogte, dit resulteerde in twee nieuwe aanmeldingen voor de personeelsgeleding van de MR.

SH licht toe hoe de vacature is ingevuld van adjunct-directeur.

SH licht voorbereidingen volgend schooljaar toe. Plannen worden gemaakt hoe gelden besteed kunnen worden, prioriteit is om groepen zo klein mogelijk te houden maar uitzonderingen van 30-32 kinderen blijven onverhoopt mogelijk, hiervoor is een herverdeling van enkele groepen op locatie Donge noodzakelijk. JG meldt dat verhalen de ronde gaan dat NPO-gelden besteed gaan worden aan uitbreiding school, SH licht toe dat dit niet het geval is. NPO-gelden gaan bijv. naar onderwijsassistenten. SH zal e.e.a. toelichten in een komend weekblad om misverstanden te voorkomen. MKR vraagt om toelichting hoe kinderen worden verdeeld, SH licht deze procedure toe. JG vraagt of de combigroep qua samenstelling blijft meegaan met de volgende schooljaren, wat inderdaad de bedoeling is bevestigt SH. AK licht eerdere ervaringen toe rond het opnieuw indelen van (combi)groepen.

NOODLOKALEN / HUISVESTING

Gemeente heeft gemeld dat bewoners ingelicht gaan worden, ondanks dat ze dit liever doen na de vergunning van het Waterschap. Voor PWA is 'plan B' wel paraat want er zijn meerdere potentiële problemen die nog ontstaan waardoor groep 8 toch op Goudmos moet starten. De huidige groep 7-ouders krijgen binnenkort een brief met toelichting dat start mogelijk zal beginnen op locatie Goudmos, ook worden zij uitgenodigd voor een informatieavond. Binnen de MR worden ideeën geopperd hoe deze tegenvaller voor ouders verzacht kan worden.

EVALUATIE PLANNEN

Komende weken wordt het jaarplan geëvalueerd. De schoolgids wordt aangepast voor komend schooljaar. E.e.a. wordt binnenkort aan de MR toegezonden.

CONTINUUROOSTER

RS meldt dat er een grote respons is. Per leerling is alles nagelopen om dubbele stemmen te voorkomen en wie wel/niet gereageerd heeft. Voorkeur is duidelijk, die gaat naar continuooster. Ook zijn alle op/aanmerkingen doorgestuurd naar MR. De argumenten van voor- en tegenstanders worden samengevat door RS. Ook was er duidelijk geen meerderheid voor het 5-gelijke-dagen model. AK licht toe dat ook de leerlingen zijn geraadpleegd in de klassen: de meeste groepen (vooral vanaf 4) gaan uit naar continuooster.

RS concludeert dat uitslag duidelijk is, maar hoe nu verder. Welke vervolgstappen en welk tijdspad?

SH: complexe puzzel om aan alle pauzes te voldoen. Heeft Wingerd gevraagd naar ervaringen. Daar is gekozen voor rooster met een kortere woensdag. Dit levert een half uur per week minder lestijd, dat zou gevolgen hebben voor studiedagen van het team (dagen waarop nu kinderen vrij zijn). TSO wordt daar verzorgd door vrijwillige bijdrage door ouders, maar dit zal niet iedereen voldoen en MR ziet dit dus niet zitten. MKR vraagt of andere scholen binnen de stichting ervaring hebben, SH licht dit toe. AR legt uit dat pauze met kinderen niet gevoeld wordt als pauze, maar dat ze dit toch graag zo doet omdat het voordeel van een eindtijd zwaarder weegt. MR leden overleggen hoe pauzes ingericht kunnen worden, voor zowel de kinderen als de leerkrachten. MKR ziet in resultaat dat ouders het corona rooster goed vonden.

JG vraagt of al overleg met BSO is geweest. SH: BSO geeft aan dat zij graag tijdig op de hoogte gehouden worden, afwachten of BSO op tijd kan schakelen. SP vraagt of BSO eisen stelt t.a.v. eindtijden overnemen van Gideon.

SH: kunnen we deze puzzel realistisch gezien in 6 weken oplossen? AK: zou in team in juni week kunnen afstemmen. JG: niet vergeten dat 25% van ouders serieuze problemen ervaart. MR discussieert over mogelijke startdatum en oplossingen. MKR oppert om problemen bij ouders weg te nemen door opvang te regelen in de maanden na de zomervakantie. MK stelt voor om zo gedetailleerd mogelijk te communiceren naar ouders om zo tegenstanders gerust te stellen. MKR zal op basis van de enquête toelichtingen een FAQ opstellen en delen met de MR ter aanvulling e.d.

MK vraagt of er verschil in de verhouding was tussen onderbouw/bovenbouw. RS licht resultaten toe. Er is een kleine verschuiving van de percentages.

SH: zal lastige klus worden en heeft personeelsgeleding nodig om dit te realiseren. PG vindt dit prima. MKR stelt voor mee te werken aan de uitwerking, zoals de veel-gestelde-vragen.

RS stelt voor in de juni breekweek in team te bespreken. Als dat niet lukt: uitstellen naar na zomervakantie, als dit wel lukt dan meteen uitwerken uiterlijk vrijdag van de breekweek.

SH: moeten meerdere lijnen nu worden uitgezet. Vrijdag zal in weekblad worden uitgelegd wat volgende stappen zijn.

OUDERBIJDRAGE

Mail van OR wordt besproken. MR heeft geen bezwaar, adviseert wel om zichtbaar te maken aan ouders waar de gelden besteed worden, bijv. door een ludiek overzicht in het weekblad.

TAKEN MR VOLGEND JAAR

Met het vertrek van RS moeten voor volgend jaar de taken worden herzien. SP geeft aan met takenpakket komende jaar niet de rol van voorzitter op zich te kunnen nemen. RS: voorkeur is om niet een nieuw MR-lid meteen voorzitter te maken, dus om binnen huidige leden een voorzitter te zoeken. MKR stelt voor om dit te laten bezinken en in de komende vergadering te bespreken.

AANMELDINGEN NIEUWE KANDIDATEN

Twee leerkrachten hebben zich aangemeld, MR overweegt een extra ouder te vragen om 5-5 te verkrijgen mocht blijken dat beide leerkrachten belangstelling hebben. De voorkeur zou dan een ouder van locatie Goudmos zijn.

RONDVRAAG

JG zag onlangs ouders samenkomen bij een lokaal om naar binnen te kijken, was benieuwd of dit incidenteel was, of iets structureels? Blijkt geen aanleiding gehad te hebben.

JG koppelt terug wat er rond de verkeersperikelen speelt met de gemeente. Nieuwe uitkomsten zijn nog niet bekend maar er lopen trajecten en JG zal binnen MR blijven melden van nieuwe ontwikkelingen.

VOLGENDE VERGADERING

28 juni, 19:30u

SLUITING

RS sluit vergadering om 21:30u.